
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 25. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 646

Vil ministeren oplyse, hvorfor man fra og med indkomståret 2019 har fjernet bagatelgræn-

sen på 5 mio. kr. i forbindelse med hovedaktionærers kontrollerende transaktioner med

egne selskaber, og oplyse om ikke dette medfører væsentligt mere bureaukrati end hidtil

samt en masse bøvl for de personer, der berøres?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Morten Messer-

schmidt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Messerschmidt@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand
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